
Møde 1. november 2016 16:00-18:00, Slagelse Rådhus  

Deltagere: 

Fra Landdistrikts-, Teknik- og Ejendomsudvalget Kurt Rasmussen (A) 

Fra kolonihaverne i Slagelse Jan Michelsen (Etterbjerg), Henrik Freyberg (Nørrevang), Jørgen 

Graversen (Østervang), Henning Jensen (Mønsterkolonien) 

Fra kolonihaverne i Skælskør Anne Lindblad (Fælles Flid) og Leif Andersen (Maglehaven) 

Fra Teknik og Miljø Bo Gabe 

 

Beslutningsreferat: 

 

Kurt fortæller om baggrund for det oprindelige oplæg til kontrakt. 

Afgørende er, at vi skal have et ens kontraktgrundlag i 2029. 

 

Korsør ville oprindeligt være med, men har nu trukket sig. 

Korsørkontrakten løber derfor videre til 2029. 

 

Slagelse skal have fornyet kontrakten og I Skælskør vil tilsvarende kontrakter blive indgået efter at 

de nuværende er opsagt og udløbet iht. gældende opsigelsesvarsler. 

 

Bebyggelsesprocenten fastholdes, og det er der enighed om. 

 

Der skal rettes i bilag til kontrakt, oversigts-skema mht. hvilke haveforeninger der er omfattet af 

lokalplaner 

 

Med hensyn til offentlig adgang. Der er enighed om, at der gerne må være offentlig adgang,- også 

om vinteren. 

 

Det er særligt Østervang og Skovly der har udfordringer, og hvor det vil være dyrt at løse opgaven. 

Det er hensigten, at der skal være samarbejde om opgaven, men det er kolonihaveforeningerne der 

skal komme med løsningsforslag. Kommunen vil være sindet at gøre de vandlidende arealer 

vederlagsfrie. 

Der var enighed om, at der bliver lavet en hensigtserklæring om samarbejdet i forhold til 

drænforhold. 

 

Spildevand/ vandingsvand 

Der var diskussion om vandafledningen og betaling til forsyningen. 

Der er ingen tvivl om, at der skal betales for alt forbrug efter måler, uanset om det er brugt til 

vanding af haver. 

 

Referent: 

Bo Gabe 

Teknik og Miljø 

 

 

  


